



MUNICIPAL
Gazette
 MUNICIPALE
 DE—OF
Montreal

Quatrième année - No. 26
 Fourth year -

29 Juillet 1907
 July

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montreal,
 Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
 être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
 Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
 City Hall

All other communications should be
 addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"

City Hall

TELEPHONE: MAIN 4240

Organe officiel de la Corporation
 de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
 of the City of Montreal

CANADA

Paraît le lundi matin

Published every Monday
 morning

Abonnements \$2 par an
 Subscriptions a year

Payables d'avance
 Payable in advance

DELIBERATIONS

COMMISSION DE L'INCINERATION

Compte rendu de l'assemblée du 10 juillet

Sont présents: MM. les échevins Major, président, David, Duquette, Leclaire, Mercier, Roy et Gallery

1.—Sur proposition de M. le président, il est

Résolu: Que la Commission de l'Incineration a appris avec regret la mort de M. Philias Collin, contremaître du service de l'Incineration, décédé le 7 juillet courant, et qu'elle désire exprimer ses condoléances et ses sincères sympathies à la famille éprouvée.

2.—M. l'échevin Duquette

Propose: Que M. Théophile Paquette soit promu à la position de contremaître, en remplacement de M. Philias Collin.

M. l'échevin David propose en

Amendement: Que M. Wilfrid Villemaire soit nommé contremaître, en remplacement de M. Philias Collin.

Ledit amendement étant mis aux voix, la Commission se partage:

Pour: David, Mercier, Leclaire et Roy—4.

Contre: Duquette et Gallery—2.

Ledit amendement est ainsi affirmatif, et il est

Résolu: En conséquence.

3.—M. l'échevin Duquette propose, et il est

Résolu: Attendu que M. Edmond Caumartin, pourvoyeur du département, a agi comme assistant-surintendant depuis le 1er janvier 1907 jusqu'au 5 juillet courant, que ledit M. Edmond Caumartin reçoive un montant supplémentaire de \$12.50 par mois, durant le temps qu'il a rempli ladite position; ledit montant de \$12.50 par mois représentant la différence entre le salaire du pourvoyeur et celui de l'assistant-surintendant, et qu'un rapport soit présenté en conséquence.

Ajournement.

J.-A. LEMAY,
 Secrétaire.

INCINERATION COMMITTEE

Report of meeting held the 10th of July.

Present: Ald. Major, chairman, David, Duquette, Leclaire, Mercier, Roy and Gallery.

1.—On motion of the chairman, it was

Resolved: That the Incineration Committee has learned with deep regret of the demise of Mr. Philias Collin, foreman of the Incineration Committee, who died the 7th of July instant, and they desire to convey their sincere sympathy to the family of the deceased in their deep affliction.

2.—Moved by Ald. Duquette:

That Mr. Théophile Paquette be promoted to the position of foreman, to replace Mr. Philias Collin.

Ald. David moved in

Amendment: That Mr. Wilfrid Villemaire be appointed foreman, to replace Mr. Philias Collin.

The said amendment being put, the Committee divided:

Yeas: David, Mercier, Leclaire and Roy—4.

Nays: Duquette and Gallery—2.

So the said amendment was carried, and it was

Resolved: Accordingly.

3.—Moved by Ald. Duquette, and

Resolved: Whereas Mr. Edmond Caumartin, supply officer for the department, acted as asst.-superintendent from the 1st of January 1907 to the 5th July instant; that Mr. Edmond Caumartin be paid an additional salary of \$12.50 per month during the time he filled said position; the said amount being the difference between the supply officer's salary, and that of the asst.-superintendent, and that a report be made to Council accordingly.

Adjourned.

J. A. LEMAY,
 Secretary.